
 

La recuperació i  el  creixement passa per optimitzar els recursos disponibles de 

l’Ajuntament. 

 

Des de Compromís per Benicàssim considerem que al llarg d’estos anys  l’Ajuntament de 

Benicàssim ha patit una manca de capacitat alarmant en la gestió  dels recursos públics per 

part de l’equip de govern.  Això mateix ha provocat que no es tinga disponibilitat per a fer les 

inversions que necessita el municipi i també destinar-ne per a una política social eficaç  per 

apaivagar  els efectes destructius d’esta crisi. 

Cal insistir en que la gestió dels diners públics ha de ser responsable. S’ha de buscar ser 

eficients (fer les coses bé) i eficaços (dur a terme els objectius marcats) per a que les polítiques 

marcades pel Govern de l’Ajuntament, siguen efectives. D’esta manera, estarem optimitzant 

els recursos. També han de ser justes, equitatives, i buscar el benefici general per sobre dels 

interessos particulars de les empreses proveïdores i adjudicatàries. 

I com s’aconsegueix això? Doncs directament sent molt més exigent amb els proveïdors de 

bens i serveis que té l’Ajuntament. Amb això està inclòs qualsevol concessió administrativa 

vigent hui en dia. Algú ha analitzat si el preu que es paga per la gestió de la piscina (paguem 

207.000€ per any!), per exemple, es justificat? Que es cobreix amb eixos diners? S’ha fet un 

estudi sobre les despeses fixes que té la piscina climatitzada per a determinar eixa xifra? La 

resposta és NO! És només un exemple que demostra el grau d’irresponsabilitat del Govern 

actual i com les coses es podrien fer de manera molt més controlada i planificada. 

Malauradament la llista seria molt llarga. 

Des de Compromís per Benicàssim tenim molt clar com han de ser les pautes a seguir per 

tractar de redreçar l’actual rumb erràtic de l’economia municipal. 

 

Seriositat  i transparència. 

Cal fer un estudi econòmic i tècnic seriós sobre cada plec que tinga que emetre l’Ajuntament,  

on es justifiquen, amb un estudi de costos complet, la xifres econòmiques de referència , 

ajustant-se també als requeriments tècnics. 

Qualsevol inversió que faça l’Ajuntament que no estiga sotmesa a concurs, es deurà fer 

prèviament un anàlisi de al menys tres pressupostos diferents de tres proveïdors potencials 

diferents. 

 

 

No a l’electoralisme populista que fa sagnar  la economia de l’ajuntament 



No es poden fer trampes al solitari.  La pràctica habitual de l’actual Govern és quartejar les 

factures per així evitar la celebració de concursos, provocant que al final, per una mateixa obra  

o servei  acabe costant molt més cara del que es deuria. Per exemple, les obres que estem 

patint actualment, amb fins electoralistes, no s’han tret a concurs, s’han quartejat les obres, 

costant 1.200.000€ a les arques públiques. En canvi,  és la mateixa empresa qui executa totes 

estes obres! Amb un concurs segurament s’haguera aconseguit fer les mateixes obres amb un 

preu molt més ajustat.. 

 

S’ha de fer seguiment i no abandonar els recursos públics a les mans d’interessats. 

Cal revisar i analitzar els contractes públics actuals per comprovar que estan complint amb els 

requisits de bens i serveis firmats en el contracte, i si escau, fer un anàlisi econòmic sobre si el 

preu que es paga per eixe servei és conforme als criteris de preu just o si es paga de manera 

desorbitada la prestació del servei en qüestió. 

 

Fugir  de  l’ abús  en l’externalització dels serveis.  

Cal analitzar també si alguns serveis externs contractats són realment necessaris o si es poden 

aprofitar els recursos que disposa l’Ajuntament per dur a terme dit servei. Un exemple: és 

necessari contractar un enginyer extern per a que elabore un projecte si tenim funcionaris que 

poden fer esta tasca amb plenes capacitats i formació? La resposta és NO! I en canvi és una 

pràctica habitual de l’actual Govern de l’Ajuntament. 

 

Evitar el balafiament i el clientelisme. 

També hem d’analitzar que les despeses  que suporta l’Ajuntament en els esdeveniments 

celebrats en Benicàssim,  deurien repercutir  en l’organitzador del mateix, i no en les arques 

públiques,  si és que té ànim de lucre. L’organitzador és qui s’emporta el tros principal del 

pastís dels beneficis de dit esdeveniment i per tant ha de fer-se càrrec de les despeses que 

comporta la celebració de dit esdeveniment. Un clar exemple recent és el Festival de 

Flamenco, que ens costarà als ciutadans i ciutadanes vora 30.000€ per dita celebració, quan 

l’organització només pagarà 1.000€ pel lloguer del Pavelló Municipal. És això correcte? Ja 

vorem la repercussió “turística” que té este esdeveniment per a justificar el balafiament... 

 

 

Amb totes estes mesures, pensem que aconseguirem dos objectius: optimitzar els recursos 

que disposa l’Ajuntament de Benicàssim, i  també impedir el balafiament dels diners públics 

que van a parar als “amiguets” del govern de torn. Amb altres paraules: impedir el 

clientelisme. 

 



Benicàssim es mereix un govern responsable que cuide dels diners de tots i no com l’actual 

govern del PP. 
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